
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde dagsorden 
torsdag den 16.04.2020 

Online Teammøde 
Møde fra kl. 18:00-20:00 
Indkaldt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Indbudt 

Forældre: Annika Bergstrøm, Benjamin 
Skals Knudsen, Charlotte Feldskov 
Henriksen, Gry Skotte-Nielsen, Jesper 
Rasmussen, Jesper van Vliet Tews, Jane 
Hansen, Karina Buhl, Samuel Rütsou, 
Rasmus Skriver, Grethe Fuglsang, Brit 
Sejersbøl Hansen, Kenneth Plejdrup 
 
Medarbejdere: Britta, Lisbeth 
 
Elever: Maja og Maria 
 
Eksterne:  
 
Ledelse: Brian Venneberg, Ditte Hasbeck 
Svendsen  
 
Lærer TR Signe 

Afbud  
Gry, Jesper R, Jane 
 
 
 
 
Britt kom på senere. 
 
 
 
Mødet afholdes som et online møde 
for at undgå smittespredning.  
Skolen anvender mediet Teams. En 
gratis oprettelse kan ske via linket 
nedenfor.  
 
 
 

Møde-
leder 

Samuel Referent Ditte 

Punkt Sag Referat 
 

1. 
 

Godkendelse af ref. 11/2 -2020 

 

Ønske om at ledelsens afdelingsstruktur blev 
tydeliggjort i referatet. 
Godkendt 

 
2. 

 

Godkendelse af dagsorden 

 

Forslag om at punkt 4, bliver en drøftelse. 
Dagsorden godkendt 

3. Meddelelser fra elevråd De to elever orientering om fjernundervisning. Det 
er svært at koncentrere sig om det hjemmefra.  
Får en anden måde at være sammen med sin lærer 
og klasse på. Har kontakt til sine klassekammerater 
via sociale medier.  

4. Fastlæggelse af klassetal 
Skolebestyrelse skal beslutte antallet af 
klasser på Nordskolen i kommende skoleår. 
Skolens ledelse giver et oplæg på 
klassetallet.  

Opklarende dialog vedr. klassetal og 
klassesammenlægninger.  
 
Ledelsen fremlægger oplæg på kommende 
skoleårs klassetal 
Ledelsens oplæg indeholder en reduktion af klasser 
på nuværende 2. og 7. årgang på matrikel 
Baunehøj. 
Ledelsen bevæggrunde til deres anbefaling af 
klassetal til skolebestyrelsen er, at begge årgange 
har behov for en pædagogisk/trivsel indsats. At 



 

 

elevtallet er lavt i klasserne, og at det kan forventes 
at der vil være en elevnedgang.  
En reduktion af klasser, sammenholdt med skolens 
genopretningsplan, vil bidrage til en reducering 
skolens underskud. I skolens budget er der tildelt til 
tre klasser på begge årgange i budgetåret 2020. 
 
Der var lang dialog hvor alle kom til ordet, der blev 
udtrykt stor bekymring for situationen fra et 
bestyrelsesmedlem. 
 
Elevrepræsentanter beskriver deres oplevelse af 
store klasser med positivt fokus på klassedynamik 
samt glæden ved 2-lærer- og støttetimer. Der er 
tale om udtalelse vedr. sammenlægninger fra 4 
klasser til 3 klasser.  
 
Der udtrykkes bekymring fra bestyrelsen om prisen 
ved at opretholde nuværende klassetal. Ledelsen 
bekræfter, at hvis der opretholdes nuværende 
klassetal, så vil det være nødvendigt at finde 
pengene andet sted. En præcis plan for dette er 
ikke udarbejdet. 
 
Punktet sendes til afstemning af formand. 
Formand tydeliggør, at det der stemmes om, er om 
vi som bestyrelse vil beslutte et klassetal hvor der 
reduceres på 2 og 7 årgang med en klasse på 
Baunehøj matriklen. . 
 
Resultat af afstemning er en uenig bestyrelse med 
stemmerne: 
13 for og 1 imod. 
 
Klassetallet for kommende skoleår er dermed 
godkendt, og ledelsen kan arbejde videre med 
processen for klasseoptimering ud fra skolens 
princip for klasseoptimering. 
 

 
5. 
 

Godkendelse af skolens budget. 
Skolebestyrelsen skal godkende skolens 
budget for indeværende år. Skolens ledelse 
fremlægger et forslag til budget. 
Budgetoplæg fremsendes forud for mødet.  

Der er tildelt ekstra ressourcer til opretholdelse af 
klasser på de to matrikler, hvor der med fordel 
kunne lægges klasser sammen på tværs af 
matriklerne. 
Driften er voldsomt skåret ned, for at kunne opnå 
det forventet budget. Der er forsat et stort antal 
elever i segrerede tilbud, som skal reduceres over 
år.  
Skolen er på økonomisk handleplan. Det forventes 
at skolen ender på et underskud på 10½ million. 
Der skal derfor findes yderligere 1 million i 
budgettet. 
Den klart største post i budgettet er lønninger til 
personalet.  



 

 

Driftsbudgettet udgør ca. 3% af det samlede 
budget.  
Opklarende spørgsmål til det fremlagte. 
Et bestyrelsesmedlem er uenig i det fremlagt 
budgets præmis vedr. I klassen, der flytter til 
naboskolen.  
Det er yderst vigtigt at skolen beholder den sidste 
udmeldte tildeling, der kommer fra opretholdelse af 
6 klasser, og hvor der klasseoptimeres til 4 klasser.  
 
Der blev udtrykt bekymring for skolens nuværende 
situation, og det blev understreget, at det var 
væsentligt at der blev holdt fast i den ekstra tildeling 
til Nordskolen, som er tilkendegivet fra byrådet. 
 
Skolebestyrelsen er ikke økonomisk ansvarlig for 
budgettet.  
 
Budgettet godkendt. 

 
6. 
 

Corona nedlukningsperiode 
Skolens ledelse orienterer omkring:  
 
Nødpasning af indskolingsbørn 
Nødundervisning i perioden  
Hvorledes vi forholder os til 9. klassernes 
afgangsprøver.  

Det har været en travl periode med 
fjernundervisning. Omstillingen i organisation med 
kommunikationen var svær.  
 
Åbningen for 0.- 5. klasse har ligeledes været travl. 
De mange ændringer i retningslinjerne har holdt 
ledelsen i fuld gang. 
 
Tirsdag i denne uge, har der været fælles 
informationsmøde til alt personale der varetager 
nødundervisningen. 
 
Der er forskel på adfærd inden for og i ude 
områderne. Der er plads til mere leg med flere børn 
sammen uden for. 
 
Ros til personalet fra bestyrelsen. Det hele har 
fungeret. 
 
Prøver for 9. klasse er aflyst. Det kan forventes at 
eleverne i 9. klasse møder ind til undervisning i 
læseferien. Der gives en sidste standpunktskarakter 
19. juni. 
Selve dimissionen er pt. uafklaret.  

7. Orientering fra  

 Formand  

 Skoleleder 

 Medarbejder 
 

 

Formanden: 
Fortalte om oplevelser fra 1.skoledag efter 
nedlukningen. Formanden deltog på åbningsdagen.  
Opfordre bestyrelsesmedlemmer til at give tilkende 
om de fortsætter efter sommerferien. 
Der foregår en dialog på Facebook, hvor der 
drøftes mulighed for et dialogmøde.  
 
Skoleleder: 
Lejrskole for 5. årgang er aflyst. 



 

 

Der skal ikke dannes nye 7. klasser til kommende 
skoleår.  
 
Mini klub og 1. maj børn flyttes til 1. juni. 
 
Blok 5. + 6. er i gang med at få nye lofter og lys.  
 
Medarbejder: 
Har haft travlt. Det har givet et tæt samarbejde med 
forældre og elever med den nye teknik. Skal være 
opmærksomme på elever der kommer tilbage og 
kan være utrygge.  
 
Der har været forskellige opgaver til 
personalegrupperne.  
 
En læringsproces for alle. 
 

 Evt. Opfordring til at der kan gennemføres en form for 
prøve på 9. årgang. 
Der har været oplevet en dårlig 
sammenlægningsproces ved nye klasser fra 
overgangen fra 6. klasse til 7. årgang på afd. BAU. 
Vigtigt at der er en god plan for nye klasser. 
Opfordring til at dagsorden lægges på AULA. Tages 
med på et kommende SKB møde.  
 
Næste møde er sat til d. 29. april. Formanden 
vender tilbage om mødet fastholdes.  

8.  Lukket punkt Orientering om personalesager 


